
Lvíčci sáňkovali na prvním sněhu

Napsal uživatel Miriam Břínková
Čtvrtek, 13 Prosinec 2012 13:27

Ve středu 12. 12. 2012 jsme se nemohli dočkat odpolední družiny v oddělení Lvíčků. Měli jsme
naplánované první sáňkování této zimy. Sněhu hodně, sluníčko svítilo, nálada výborná. Tak na
co čekat a hajdy na svah! Dosyta jsme se vydováděli, nejedna koule trefila nejbližší strom a už
uběhl vyměřený čas. Po návratu ze svahu do družiny jsme si uvařili teplý čaj a očekávali
příchod rodičů.

  

  

Těšíme se na příští týden – budeme mít vánoční besídku s nadílkou dárků!

  

  

Přejeme všem, kdo čtou náš článek, krásné svátky mezi nejbližšími a mnoho radosti z dárků!

  

  

Mnoho zdraví a spokojenosti v Novém roce!

  

  

Konec světa nebude, to by nám nikdo neudělal!

  

Napsali Lvíčci - I. oddělení ŠD
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